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Location Index

Index des emplacements
This index not only lists the page numbers of all the locations listed in this guide, but 
also provides a cross-index of lakes with more than one local name. The location 
names are lakes unless otherwise indicated (e.g. Abitibi R. is Abitibi River). Where 
there is more than one water body with the same name, the county or district where 
each water body is located is indicated in brackets beside the name (e.g. Bark  
(Renfrew)). As well, where there is more than one location sampled for the same  
water body, the total number of locations is indicated in brackets [e.g. Abitibi R. (7)].

L’index donne, en plus du numéro de page où l’on peut trouver les divers emplace-
ments figurant dans ce guide, un index croisé des cours d’eau connus sous plusieurs 
noms. Les noms d’emplacements se rapportent aux lacs, sauf indications contraires 
(p.ex. Abitibi R. signifie rivière Abitibi). Lorsque le même nom désigne plus d’un 
cours d’eau, le comté ou le district où se trouve chaque cours d’eau est donné entre 
parenthèses (p.ex. Bark (Renfrew)). De même, lorsque plus d’un emplacement est 
donné pour le même cours d’eau, on donne le nombre total d’emplacements entre 
parenthèses (p.ex. Abitibi R. (7)).
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